
         Zápisnica 
zo 17. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

zo dňa 16. 12. 2021. 
Prítomní poslanci:  
Ľubomír Antolík, Ján Kešeľ, Mária Marcinová, Ing. Katarína Mischurová, Mgr. Peter Stanko, Bc. Anna 
Senyková 
Adriana Dziaková – hlavná kontrolórka 
Neprítomní poslanci:  
Hostia:  -  
K bodu 1. - Otvorenie: Starosta obce Jozef Nemčík privítal prítomných poslancov a poslankyne a 
skonštatoval, že zo 6 poslancov je prítomných 6, čiže obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
Za zapisovateľku starosta určil referentku obce Vieru Chomovú.   
Za overovateľov zápisnice určil poslancov: 

− Marcinová  

− Senyková 
Návrh programu rokovania prečítala referentka obce Chomová. Starosta obce sa opýtal, či má niekto 
návrh na doplnenie alebo zmenu programu rokovania. Všetky materiály dostali poslanci OZ 
elektronickou formou v dostatočnom časovom predstihu. Preto sa pristúpilo k prerokovaniu 
jednotlivých bodov. Z rokovania je vyhotovený zvukový záznam. 
 

Program zasadnutia:  
1, Otvorenie 
2, Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 
3, Interpelácie poslancov  
4, Zloženie Sľubu poslanca OZ p. Štefana Lenarda po ukončení mandátu 

bývalého poslanca p. J. Kukuruca 
5, Plnenie rozpočtu za deväť mesiacov  2021 
6, Rozpočtové opatrenie č. 5,6,7/2021  

   7, Plnenie rozpočtu za jedenásť mesiacov 2021 
   8, Rozpočtové opatrenie č. 8,9/2021 
   9, Návrh rozpočtu na roky 2022 - 2024 

10, Stanovisko hlavnej kontrolórky k Návrh rozpočtu na roky 2022 - 2024  
                                        11, Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Bačkov 
                                        12, Návrh VZN č. 1/2021 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka   

základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy a dieťa materskej 
školy a školských zariadení so sídlom na území obce Bačkov. 

 13, Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2022 
                                        14, Odmeny poslancom OZ za II. polrok 2021 

            15, Schválenie odmeny hlavnej kontrolórke obce 
              16, Rôzne: a, MOPS – schválenie žiadosti  

      b, Výberové konanie na členov MOPS 
      c, II. Výberové konanie na projekt „Rozšírenie kapacity MŠ „  
             17, Rekapitulácia uznesení 
             18, Záver 
 
Starosta obce dal hlasovať o navrhnutom programe 
Hlasovanie č. 1 
Za: 6 / Antolík, Kešeľ, Marcinová, Mischurová, Senyková, Stanko,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 

 



Starosta obce navrhol doplniť program rokovania o ďalšie body a to: Prerokovanie Správu o Výchovno 
– vzdelávacej činnosti MŠ Bačkov, jej výsledkoch a podmienkach v šk. roku 2020/2021 a Správu 
o Výchovno – vzdelávacej činnosti ZŠ Bačkov, jej výsledkoch a podmienkach v šk. roku 2020/2021. 
Ďalším doplneným bodom je predĺženie platnosti Dexia komunál univerzálneho úveru, ktorému 
platnosť, resp. Amortizácia úveru končí: 15. 11. 2022. 
Starosta obce dal hlasovať o navrhnutom programe s doplnenými bodmi. 
Hlasovanie č. 2 
Za: 6 / Antolík, Kešeľ, Marcinová, Mischurová, Senyková, Stanko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Program rokovania bol schválený všetkými prítomnými poslancami.  
 

Program zasadnutia:  
1, Otvorenie 
2, Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 
3, Interpelácie poslancov  
4, Zloženie Sľubu poslanca OZ p. Štefana Lenarda po ukončení mandátu 

bývalého poslanca p. J. Kukuruca 
5, Plnenie rozpočtu za deväť mesiacov  2021 
6, Rozpočtové opatrenie č. 5,6,7/2021  

   7, Plnenie rozpočtu za jedenásť mesiacov 2021 
   8, Rozpočtové opatrenie č. 8,9/2021 
   9, Návrh rozpočtu na roky 2022 - 2024 

10, Stanovisko hlavnej kontrolórky k Návrh rozpočtu na roky 2022 - 2024  
                                        11, Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Bačkov 
                                        12, Návrh VZN č. 1/2021 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka   

základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy a dieťa materskej 
školy a školských zariadení so sídlom na území obce Bačkov. 

 13, Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2022 
                                        14, Odmeny poslancom OZ za II. polrok 2021 

            15, Schválenie odmeny hlavnej kontrolórke obce 
16, Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ Bačkov, jej výsledkoch   

a podmienkach v šk. roku 2020/2021 
17,  Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ Bačkov, jej výsledkoch   

a podmienkach v šk. roku 2020/2021 
18, Predĺženie platnosti Dexia Komunál Univerzálneho úveru 

              19, Rôzne: a, MOPS – schválenie žiadosti  
      b, Výberové konanie na členov MOPS 
      c, II. Výberové konanie na projekt „Rozšírenie kapacity MŠ „  
             20, Rekapitulácia uznesení 
             21, Záver 
 
K bodu č. 2, Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí.  
Starosta konštatoval, že cestné zrkadlo je osadené na ulici Lesná. 
 
K bodu č. 3, Interpelácie poslancov.  
Poslankyňa Mischurová sa dotazovala, na základe dotazov od obyvateľov obce, či sa môžu používať aj 
väčšie smetné nádoby ako 110 l, na čo starosta obce odpovedal, že áno, avšak sa to odzrkadlí na 
poplatku za vývoz odpadu. Mgr. Stanko poukázal na nesvietiace verejné osvetlenie pri moste. Poslanec 
Kešeľ ohľadne časovej schránky povedal, že by bolo dobré vyriešiť čo sa do nej pre budúce generácie 



vloží. Poslankyňa Marcinová zhotovila fotoknihu z diania v obci, ktorá by sa do časovej schránky mohla 
dať.  
 
K bodu č. 4, Zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva p. Štefana Lenarda po ukončení 
mandátu bývalého poslanca p. J. Kukuruca. 
Starosta obce vyzval referentku obce pani V. Chomovú k prečítaniu sľubu poslanca OZ, ktorý prečítala 
a na znak súhlasu ho dala podpísať pánu Štefanovi Lenardovi. Po podpise sľubu poslanca, pánu 
poslancovi Lenardovi starosta obce odovzdal Osvedčenie o zvolení za poslanca.  
OZ zobralo na vedomie informáciu starostu obce o zániku mandátu poslanca obecného zastupiteľstva 
Jána Kukuruca dňom 15.07.2021 v súlade s § 25ods.2 písm. g, zákona 369/1990 o Obecnom zriadení v 
znení neskorších zmien. Ďalej vyhlasuje nastúpenie náhradníka Štefana Lenarda, bytom Bačkov, Hlavná 
ulica č. 127/225 za poslanca Obecného zastupiteľstva obce Bačkov a konštatuje, že náhradník Štefan 
Lenard, bytom Bačkov, Hlavná ulica č. 127/225, zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obecného 
zastupiteľstva. 
Pokračovalo sa v rokovaní v počte 7 poslancov. 

 
K bodu č. 5, Plnenie rozpočtu za deväť mesiacov  2021. 
Keďže všetci poslanci dostali materiály v dostatočnom časovom predstihu, mohli si ich preštudovať, 
tento bod, ako aj bod č. 7, , Plnenie rozpočtu za jedenásť mesiacov  2021 zobrali na vedomie. V plnení 
rozpočtu v príjmovej časti sa poslankyňa Mischurová opýtala za čo obec mala príjem na položke príjem 
pokút. Na čo referentka obce odpovedala:“ Za porušenie stavebného zákona“ a menovala dotyčnú 
osobu, ktorá zákon porušila.  
 
K bodu č. 6, Rozpočtové opatrenie č. 5,6,7/2021. 
Rozpočtové opatrenie je vlastne úprava rozpočtu. Tento bod po hlasovaní všetci poslanci schválili. 
Hlasovanie č. 1 
Za: 7 / Antolik, Kešeľ, Lenard, Marcinová, Mischurová, Senyková, Stanko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
K bodu č. 8, Rozpočtové opatrenie č. 8,9/2021. 
Hlasovanie č. 2 
Za: 7 / Antolik, Kešeľ, Lenard, Marcinová, Mischurová, Senyková, Stanko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
K bodu č. 9, Návrh rozpočtu na roky 2022 – 2024 
Rozprávať začala po vyzvaní starostu obce, referentka obce Chomová. „Rozpočet obce je zostavený ako 
prebytkový ak by v priebehu roka došlo k nepredvídaným výdavkom. Rozpočet je vlastne pracovný 
materiál, s ktorým sa pracuje počas celého roka. Z poslancov OZ nemal nikto pripomienky, na základe 
čoho dal starosta obce hlasovať za navrhnutý rozpočet na roky 2022 – 2024.  
Hlasovanie č. 3 
Za: 7 / Antolik, Kešeľ, Lenard, Marcinová, Mischurová, Senyková, Stanko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Rozpočet na roky 2022 – 2024 poslanci OZ schválili. 
 
 
 



K bodu č. 10, Stanovisko hlavnej kontrolórky k Návrh rozpočtu na roky 2022 – 2024. 
Hlavná kontrolórka obce pani Adriana Dziaková navrhla schváliť takto zostavený rozpočet. O Poslanci 
OZ zobrali tento bod na vedomie. 
 
K bodu č. 11, Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Bačkov. 
Obec Bačkov mala schválené Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Bačkov, avšak ešte 
v SK/slovenská koruna z roku 2008/, preto bolo potrebné Zásady obnoviť. K tomuto bodu mala 
poslankyňa Mischurová pripomienku aby sa návrh Zásad upravil v Hlave 7, bod 2, po b. Opraviť vo vete 
:“ zničenie neupotrebiteľného majetku obce, ktorého nadobúdacia cena bola v rozpätí od 100€ do 
1 700,-€ na od 0 do 1 700,-€.  
Za návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Bačkov dal starosta obce hlasovať. 
Hlasovanie č. 4 
Za: 7 / Antolik, Kešeľ, Lenard, Marcinová, Mischurová, Senyková, Stanko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
K bodu č. 12, Návrh VZN č. 1/2021 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka   základnej 
umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy a dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom 
na území obce Bačkov. 
K tomuto bodu podala vysvetlenie hlavná kontrolórka obce, kde vysvetlila, že na základe vydaných 
štatistických ukazovateľov na rok 2022 sa vykonal výpočet príspevku na prevádzku a mzdy  na žiaka aj 
v Súkromnej základnej umeleckej škole. Jednotkový koeficient na žiaka je: 98,70€. Koeficient na žiaka 
v skupinovej forme je: 4,8 € a na žiaka v individuálnej forme: 14,7€. Obec teda mesačne zašle SZUŠ 
32 021,29€. Poslanec Kešeľ sa informoval o počte žiakov v  SZUŠ. Referentka odpovedala: 
V individuálnej forme je počet žiakov 54 a v skupinovej 726. Spolu 780. V roku 2020 bolo spolu 851 
žiakov. Čiže oproti minulému roku je počet žiakov nižší o 71.  
Na základe hlasovania poslanci OZ tento bod schválili.  
Hlasovanie č. 5 
Za: 7 / Antolik, Kešeľ, Lenard, Marcinová, Mischurová, Senyková, Stanko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
K bodu č. 13, Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2022. 
Návrh plánu na I. polrok 2022 predložila hlavná kontrolórka obce. Vyzvala prítomných poslancov, že 
mimo tohto plánu môžu samozrejme požiadať o vykonanie kontrol mimo kontrolného plánu. 
Poslanci nemali doplnenie, ani zatiaľ iný návrh na vykonanie kontrol. Starosta obce dal hlasovať. 
Hlasovanie č. 6 
Za: 7 / Antolik, Kešeľ, Lenard, Marcinová, Mischurová, Senyková, Stanko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2022 poslanci OZ schválili. 
 
K bodu č. 14, Odmeny poslancom OZ za II. polrok 2021.  
Referentka obce vyplatila poslancom OZ odmeny za II. polrok 2021. 
 
K bodu č. 15, Schválenie odmeny hlavnej kontrolórke obce. 
Starosta obce len skonštatoval, že hlavná kontrolórka si vykonáva svoju funkciu naplno a svedomito, čo 
potvrdila aj referentka obce. Dodala, že poslanci môžu schváliť najvyššiu možnú odmenu 30 % na mzdu 
za sledované účtovné obdobie. Starosta obce dal hlasovať. 



Hlasovanie č. 7 
Za: 7 / Antolik, Lenard, Marcinová, Mischurová, Senyková, Stanko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 / Kešeľ 
Nehlasoval: 0 
Poslanci OZ schválili odmenu vo výške 30 % na mzdu za sledované účtovné obdobie r. 2021. 
 
K bodu č. 16, Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ Bačkov, jej výsledkoch   a podmienkach v šk. 
roku 2020/2021. 
Referentka obce Chomová predložila Správu na prejednanie v papierovej forme. Vo forme PDF zašle do 
emailu každému poslancovi až ju doručí zastupujúca riaditeľka MŠ pani Šarová. Správu na základe 
hlasovania, OZ schválilo. 
Hlasovanie č. 8 
Za: 7 / Antolik, Kešeľ, Lenard, Marcinová, Mischurová, Senyková, Stanko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
K bodu č. 17,  Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ Bačkov, jej výsledkoch   a podmienkach v šk. 
roku 2020/2021. 
Taktiež túto Správu OZ schválilo. Obec predpokladá, že obidve rady MŠ aj ZŠ Správu zhodnotili 
a prejednali na svojich zasadnutiach. 
Hlasovanie č. 9 
Za: 7 / Antolik, Kešeľ, Lenard, Marcinová, Mischurová, Senyková, Stanko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
K bodu č. 18, Predĺženie platnosti Dexia Komunál Univerzálneho úveru. 
Starosta obce vysvetlil používanie finančných prostriedkov prostredníctvom Dexia Komunál 
Univerzálneho úveru. Obci pomohlo čerpanie na dofinancovanie rekonštrukcie budovy bývalej Jednoty 
na Obecný úrad. Preto by bolo dobré predĺženie a schválenie používania úveru aj pre nové vedenie 
v prípade potreby. Referentka obce len dodala, že koniec platnosti je 15.11.2022. Starosta obce dal 
hlasovať za predĺženie čerpania úveru.  
Hlasovanie č. 10 
Za: 7 / Antolik, Kešeľ, Lenard, Marcinová, Mischurová, Senyková, Stanko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
K bodu č. 19, Rôzne: a, MOPS – schválenie žiadosti 
Starosta obce oboznámil prítomných so schválením žiadosti na miestne občianske poriadkové služby 
/MOPS/, ktorú obci schválilo Ministerstvo vnútra SR od 1. 1. 2022. 
b, Výberové konanie na členov MOPS v bode Rôzne.  
Starosta ďalej oboznámil OZ s dátumom konania výberového konania na členov MOPS v počte štyri. 
Žiadosti došlo jedenásť. Do výberovej komisie prizval poslancov, ktorým dátum 21.12.2021 so 
začiatkom o 13:00h vyhovuje. Účasť prisľúbil poslanec Kešeľ. 
c, II. Výberové konanie na projekt „Rozšírenie kapacity MŠ „ 
Starosta obce pokračoval v informáciách a to tým, že sa musí vykonať v poradí druhé výberové konanie 
na realizáciu výstavby materskej školy pod názvom:“ Rozšírenie kapacity MŠ „ Do prvého výverového 
konania sa prihlásili dvaja účastníci, avšak nakoľko ceny za materiál porástli tak, že za vysúťaženú cenu 



by nedokázali ani jeden z nich zrealizovať výstavbu, výberové konanie sa musí opakovať. O záujemcoch 
vás budeme informovať. 
Tieto informácie v bode Rôzne zobralo OZ na vedomie. 
Prihlásila sa poslankyňa Mischurová so žiadosťou od Súkromnej základnej umeleckej školy o doplatenie 
finančných prostriedkov za rok 2021 na prevádzku a mzdy. Zareagovala referentka obce, či zle 
vypočítala 91 % podielu finančných prostriedkov zo 100%, ktoré SZUŠ mesačne posiela  a zle zadala do 
VZN ? Poslankyňa Mischurová odpovedala, že nie, výpočet je správny. P. Chomová sa opýtala , či má aj 
obec túto žiadosť, pretože nemá vedomosť o tom, žeby k dnešnému dňu SZUŠ oficiálne podala nejakú 
žiadosť o doplatenie dotácie. Hlavná kontrolórka poukázala na každoročne sa opakujúci problém 
s financovaním SZUŠ, najmä s doplatkami v závere roka, na ktoré nie je v zmysle platného VZN v danom 
čase žiadny právny nárok. Opakovane prizvukovala, že akékoľvek zmeny vo financovaní treba riešiť 
úpravou znenia VZN, pretože prostriedky vyplatené nad rámec VZN sú vyplatené neoprávnene 
a takýmto konaním dochádza k porušovaniu zákona. Poukázala aj na to, že SZUŠ si neplní svoje 
povinnosti voči obci, tým že nevyúčtováva použitie verejných prostriedkov. Za daných okolností by obec 
vôbec nemala poskytovať dotáciu a nie ešte uvažovať o nejakých doplatkoch. Ďalej oponovala 
referentka obce, že k dnešnému dňu spomínaná škola nedodala ani jeden doklad o použití finančných 
prostriedkov. Dodajú štvrťročne len tabuľky vyhotovené vo worde. Každý štvrťrok vyzývam ich 
asistentku, ktorá tabuľky donesie k predloženiu dokladov, ktoré by potvrdzovali údaje uvedené 
v tabuľke v podobe napr. súvahu alebo výkaz ziskov a strát, prípadne hlavnú knihu alebo denník 
účtovných prípadov. Zatiaľ nič také nedoručili. Z predložených dokladov nie je možné overiť 
oprávnenosť použitia poskytnutej dotácie. Starosta obce ukončil tento nedoplnený bod do rokovania 
tým, že zvolá poslancov spolu so zástupcami Súkromnej základnej umeleckej školy. Zasadnutie ukončil 
tým, že poslancom odovzdal darčekové predmety k Vianočným sviatkom, poďakoval za aktívnu účasť 
počas roka a zaželal hlavne zdravie.  
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: Mária Marcinová...................................  
 

Bc. Anna Senyková................................ 
 
 
 
      
 
 
 
        Jozef Nemčík 
        Starosta obce 
 
 
 
 
 
 

 


